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Utviklingsselskapet Hyper vil at mediebrukerne skal kunne varsle om dårlig journalistisk
håndverk, men åpner også for ros og positive tilbakemeldinger.

Onsdag kveld presenterte Fred Hauge og Gro Larsson fra Hyper prosjektet «Vaktbikkjene.no»
under debattmøtet til Oslo Redaktørforening på Litteraturhuset. De har allerede presentert planene
for Dagens Næringsliv og for styret i Norsk Presseforbund. Tanken er et verktøy der leserne kan
bidra med noe og skape en arena for mediekritikk. Litt som Reddit.

Ideen fikk de i kjølvannet av sommerens plagiatdebatt. Forumet som Hyper-utviklerne foreslår er
et nettsted - vaktbikkjene.no - som skal fungere som et tillegg til nettleseren. Ideen er at man
&nbsp;kan varsle om feilsiteringer etc via systemet og dermed øke muligheten for etterprøvbarhet
av journalistikken. Les mer om verktøyet her.

Tilbakemeldingene på OR-møtet var i all hovedsak positive. Men en del kritiske spørsmål melder
seg raskt: Hvem skal være redaktør for et slikt nettsted? Hvordan unngå at det blir en arena for de
såkalte nett-trollene? Hvordan skal dette organiseres?

?&nbsp;Jeg er i utgangspunktet veldig positiv. Pressen har noe å gå på når det gjelder åpenhet
og ønsket om konstruktiv kritikk. Så er det noen fallgruver, at dette ikke blir et sted for trolling, sa
Aftenpostens stabssjef Arild Kveldstad i debatten.

-&nbsp;Dette kan være en mulighet for å gjøre debatten i kommentarfeltene mer konstruktiv, sa
generalsekretær i Norsk Presseforbund, Kjersti Løken Stavrum.

Les mer her.

Se opptak fra OR-møtet her.
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